



HMS-utvalget
Institutt for Biomedisin

REFERAT FRA MØTE I HMS-UTVALGET

Mandag 19 Mars 2018

Tilstede:

Emil Hausvik
Janne Gotaas
Bård Sværi
Ming Ying
Endre Stigen
Astrid Pettersen

Kjellfrid F. Haukanes
Tambudzai K. Jakobsen
Sissel E. Dyrstad
Trude Skogstrand

Fraværende:

Frode Selheim

	Saksliste	Ansvarlig for oppfølging
I	Godkjenning av innkalling og saksliste Innkallingen og sakslisten ble godkjent	
II	Godkjenning av referat fra forrige møte Referat ble godkjent	
Sak 23/18	Bruken av nyhetsbrevet mtp informasjonsflyt Bruken av nyhetsbrevet som informasjonskilde ble diskutert. Spesielt med tanke på mengde forskningsinfo og søknadsinfo i nyhetsbrevet og plasseringen av denne. Det ble også løftet spørsmål rundt språk i nyhetsbrevet, ettersom leader teksten og overskriftene er på engelsk. Dette blir tatt videre på ledermøtet av Janne.	Janne
Sak 24/18	GMO-rapportering Det ble orientert om fremgangen.	Emil
Sak 25/18	CIM/ROS-risikovurdering Det ble orientert om oppstarten av CIM/ROS-arbeidet.	Emil, Bård
Sak 26/18	CLP-merking Det ble orientert om svaret fra HMS-sentralt, og instituttet sin plan for gjennomføring av merkingen i løpet av året.	Emil, Bård, Janne
Sak 27/18	Avviksmeldinger Det ble diskutert et ønske om økt fokus på at det ikke får konsekvenser for innmelder å sende inn en avviksmelding.	
Sak 28/18	Aktiviteter i arbeidstiden Det ble orientert om at vi forholder oss til UIB sine retningslinjer. Janne skal undersøke forsikringsspørsmålet angående arrangert tur til Ulriken/trening generelt.	Janne

Sak 29/18	Ombygging BB-bygg Det ble orientert om at ønsket oppstart er før sommeren 2018, og at det nærmer seg aksept for dette.	
Sak 30/18	Utbygging på nabotomt BUS2 Det ble orientert om utbyggingen på nabotomt, de ble stoppet fra å sprengre denne uken grunnet manglende informasjon og installasjon av måleutstyr.	Bård
Sak 31/18	Sykkelparkering og inkubatorbygg orientering Inkubatorbygget er blitt forskjøvet langt frem i tid av diverse årsaker, man ser nå på en byggestart nærmere 2025. Ønske om å fremlegge sykkelparkeringen som en egen byggesak, urelatert til inkubatorbygget. Dette for å få den på plass raskere.	Bård
Sak 32/18	Budsjett Janne orienterte om budsjettet.	
Sak 33/18	Eventuelt	
1.	Hanske skilt til dører Forslag om at skiltene blir laget litt større, dette for å gjøre dem mer synlig med et øyekast.	Emil
2.	Avfallsplakat Forslag om enkelte endringer med tanke på problemavfall, ettersom man ikke lenger skal benytte de oransje lappene.	Emil

[Emil Hausvik](#)